



GRASSFIRES

Know Your Fire Risk and Know What To Do

Grassfires can start anywhere and spread quickly.

You're at risk if you live on the edge of a city or town.

Reduce your risk now

Mow your grass and remove anything flammable – firewood, rubbish, weeds – from around your home and fenceline.

If a grassfire starts

If you live directly next to grassland, quickly move one to two streets away from the fire.

If you live close to grassland but not right next to it, it's safer to stay where you are – grassfire is unlikely to spread past the first row of homes.

Don't put your life or the lives of others in danger by getting in your car. It will be smoky and hard to see, traffic jams and accidents are likely, and the roads need to be clear for the emergency services.

Stay informed

On hot, dry, windy days check for warnings and updates regularly at emergency.vic.gov.au or by calling the Victorian Bushfire Information Line **1800 240 667**.

Keep an eye on conditions outside – you may know about a fire before the emergency services.



إعرف مخاطر الحريق الخاصة بك وإعرف ما الذي يجب القيام به

حرائق الأعشاب

إذا بدأت حرائق الأعشاب

إذا كنت تعيش مباشرة بالقرب من الأراضي العشبية، إنتقل بسرعة إلى شارع أو شارعين بعيداً عن النيران.

إذا كنت تعيش بالقرب من الأراضي العشبية ولكن ليس بجوارها مباشرة، فإن البقاء حيث أنت موجوداً هو أكثر أماناً - حرائق الأعشاب من غير المرجح أن تنتشر بعد الصف الأول من المنازل.

لا تضع حياتك أو حياة الآخرين في خطر عن طريق الركوب في سيارتك. سيكون هناك دخان وستكون الرؤية صعبة، وهناك احتمال حدوث إختناقات مرورية وحوادث، والطرق بحاجة إلى أن تكون خالية من أجل خدمات الطوارئ.

كنّ على إطلاع

في الأيام الحارة، الجافة، العاصفة تحقق من التحذيرات والتحديثات بانتظام على emergency.vic.gov.au أو عن طريق الاتصال مع خط معلومات حرائق الغابات في فيكتوريا على الرقم **1800 240 667**.

راقب الظروف في الخارج - قد تكون على بينة من حريق قبل خدمات الطوارئ.

يمكن لحرائق الأعشاب أن تبدأ في أي مكان وتنتشر بسرعة.

أنت في خطر إذا كنت تعيش على حافة مدينة أو بلدة.

قلل من مخاطرك الآن

قمّ بجز العشب وإزالة أي شيء قابل للإشتعال - الحطب، القمامة، الأعشاب - من حول منزلك وخط السياج.

